
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XXII/2016 

z XXII-giej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 6 września 

2016 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 15:45. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 11 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

- Wicestarosta Powiatu                                - Katarzyna Trzaskalska 

- Zastępca Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego - Krzysztof Widźgowski 

-  Zastępca Skarbnika Miasta                     - Marzena Krzemińska 

-  Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia 

   Komunalnego                                         - Damian Artuszewski 

-  Adwokat                                                - Tomasz Kwiatkowski 

- Radna Powiatu                                       - Elżbieta Grzonkowska 

- Komendant Hufca ZHP                          - Michał Maron 

-Trener sekcji lekkoatletycznej KS Drwęca – Leon Prusakowski wraz z podopiecznym    

  Kacprem Antoszewskim 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego              - Dorota Osińska, Dariusz Sobaszkiewicz, 

 - Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta – Julita Kreńska 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXI-szej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie     

     na 2016 r. 
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8.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do wspólnej realizacji z  

     Powiatem Nowomiejskim zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe  

     Miasto Lubawskie-Mroczno-Słup na odcinku Gwiździny-Mroczno”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Kopernika (drogi powiatowej) w Nowym  

      Mieście Lubawskim do kategorii drogi gminnej i ustalenia jej przebiegu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem na okres powyżej 3 lat w trybie  

       bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe  

       Miasto Lubawskie. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Związku Gmin Północnego Mazowsza. 

12. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

13. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XXII-giej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 11 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.                                   

Wśród zaproszonych gości  obecny był Kacper Antoszewski - złoty medalista w biegu na 400 

metrów przez płotki w finałach Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży we Wrocławiu wraz z 

trenerem sekcji lekkoatletycznej KS Drwęca w Nowym Mieście Lubawskim Leonem 

Prusakowskim, którego jest wychowankiem. Burmistrz Józef Blank wraz z Przewodniczącym 

Rady Miejskiej Marcinem Deja pogratulował Kacprowi Antoszewskiemu zdobycia złotego 

medalu, wręczając list gratulacyjny i nagrodę. Słowa uznania Burmistrz Nowego Miasta 

Lubawskiego w asyście Przewodniczącego Rady Miejskiej – M. Deja skierował również do 

trenera sekcji lekkoatletycznej KS Drwęca - Leona Prusakowskiego, wręczając list 

gratulacyjny, nagrodę wraz z kwiatami. Trener – L. Prusakowski podziękował za 

wyróżnienie. 

Następnie Komendant Hufca Związku Harcerstwa Polskiego w Nowym Mieście Lubawskim 

Michał Maron otrzymał od Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego – J. Blanka wraz z 

Przewodniczącym Rady Miejskiej – M. Deja podziękowania za zaangażowanie podczas 

przygotowywania obchodów lokalnych uroczystości patriotycznych oraz pomoc w trakcie 

organizowania imprez kulturalno-artystycznych na terenie naszego miasta, wręczając list 

gratulacyjny i nagrodę wraz z kwiatami. Swoje uznanie Burmistrz Józef Blank skierował 

także do 24 druhen i druhów z nowomiejskiego Hufca ZHP im. Bohaterów Września 1939 

roku, którym podziękował za pomoc w pielęgnowaniu tradycji patriotycznych poprzez 
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współorganizowanie oraz aktywny udział w obchodach lokalnych uroczystości, wręczając w 

asyście Przewodniczącego Rady Miejskiej – M. Deja i Wiceprzewodniczącej – L. 

Karczyńskiej listy gratulacyjne. 

Komendant Hufca Związku Harcerstwa Polskiego w Nowym Mieście Lubawskim Michał 

Maron podziękował za wyróżnienie. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radną 

Mirosławę Czernysz, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie w 

obecności 11 radnych  wybrała radną – Mirosławę Czernysz na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja odczytał wniosek Burmistrza Nowego Miasta 

Lubawskiego  o uzupełnienie porządku obrad. Wniosek stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –J. Blank przedstawił uzasadnienie do wniosku. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie w pkt. 11:  Podjęcie uchwały w sprawie 

likwidacji Związku Gmin Północnego Mazowsza. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 11 radnych  przyjęła powyższą zmianę w porządku 

obrad. 

Rada Miejska nie wniosła innych zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad XXII- giej sesji Rady 

Miejskiej.                                                    

Ad. pkt 4 

Protokół z XXII-giej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny Kazimierz Zgliczyński nie zgłosił uwag do 

protokołu.  Pozostali radni również nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z XXII-giej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie w 

obecności 11 radnych.                                                    

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

Radny K. Hoppe zwrócił się o poinformowanie odnośnie spotkania w sprawie  sieci internetu. 
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Burmistrz – J. Blank poinformował, że Rada Miejska podejmowała uchwałę dotyczącą 

ostatniej milii. Do dnia dzisiejszego nie został  wyłoniony operator, który doprowadziłby 

internet do mieszkańców. Chciano odstąpić od pobierania podatku od sieci. Na chwilę obecną 

nie ma na to zgody wszystkich samorządów.  

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni nie wnieśli ustnie zapytań.   

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2016 r. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 11 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/133/2016 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do wspólnej realizacji z Powiatem 

Nowomiejskim zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe  Miasto 

Lubawskie-Mroczno-Słup na odcinku Gwiździny-Mroczno”. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 11 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/134/2016 – stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Kopernika (drogi powiatowej) w Nowym Mieście 

Lubawskim do kategorii drogi gminnej i ustalenia jej przebiegu. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 11 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/135/2016 – stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w najem na okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym lokalu 

użytkowego stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 11 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/136/2016 – stanowi zał. nr 8 do protokołu.  



5 

 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie likwidacji Związku Gmin Północnego Mazowsza. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 11 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/137/2016 – stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Ad. pkt 12 

Z uwagi na brak zapytań odpowiedzi nie było. 

Ad. pkt 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XXII-tej sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Mirosława Czernysz                                                                               Marcin Deja                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

 

 

                                    

 

 

 


